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Abstract (en)
The invention relates to a travelling grate cooler with, in the conveying direction (4) of the cooler, successive stationary and movable grate plates (2,
1) which in each case are arranged next to one another in rows running transversely to the conveying direction, the outer grate plates of each row
having on their outer side, which faces the longitudinal edge of the grate, a lateral delimiting wall (3) projecting upwards beyond the grate surface,
the delimiting walls (3) being designed in such a manner that the delimiting walls of successive grate plates (2, 1) engage in one another with sliding
play and the product on the cooler is guided away inwards by the delimiting walls in the manner of a ploughshare, i.e. away from the delimiting wall.
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Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schubrostkühler mit in Förderrichtung (4) des Kühlers aufeinanderfolgenden feststehenden und beweglichen Rostplatten
(2,1), die jeweils in quer zur Förderrichtung verlaufenden Reihen nebeneinander angeordnet sind, wobei die äußeren Rostplatten jeder Reihe
auf ihrer dem Längsrand des Rostes zugekehrten Außenseite eine über die Rostfläche nach oben vorstehende seitliche Begrenzungswand (3)
aufweisen, wobei die Begrenzungswände (3) derart ausgestaltet sind, daß die Begrenzungswände von aufeinanderfolgenden Rostplatten (2,1)
mit einem Gleitspiel ineinander eingreifen und das Gut auf dem Kühler durch die Begrenzungswände pflugscharartig nach innen, d.h. von der
Begrenzungswand weg geleitet wird. <IMAGE>
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